

2007, Farbe und Schwarzweiß *colour and black & white*, deutsche Fassung *German version*

Regie Director Ranjan Shetty, Dana Linkiewicz, Lars Mehlfeld und viele andere



Film School Programme

Film festival meets university of fine arts: in cooperation with Media Docks, Filmforum Schleswig-Holstein wishes to give young talents an opportunity to demonstrate their skills within the framework of the Nordic Film Days Lübeck. For this purpose, Filmforum Schleswig-Holstein will make a guest appearance on the premises of Media Docks, presenting a manifold programme of short student films, graduate films and videos from seminar projects against the picturesque backdrop of the Hanseatic City's harbour.

e.g. Ranjan Shetty's contribution "Solitude Dreams" depicts fear and terror taking hold of our consciousness as we sleep. The graduate of ISNM Lübeck was awarded the Nokia Mobile Film Award 2007 in India for his film. Dana Linkiewicz' short crime story "Doppelmord", a production of Cologne Media Art School, describes how dangerous it can be to uncover old, forgotten stories. Besides further short films by students, Muthesius Art School from Kiel will present a selection of this year's works. On occasion of the school's 100th anniversary this year, Lars Mehlfeld shot a multiple interview with his fellow students and professors. Nils-Holger Schomann, lecturer for video design at ISNM, will moderate the evening.

Hochschulfilmprogramm

Filmfestival trifft Kunsthochschule: Nachwuchstalente eine Chance geben möchte das Filmforum Schleswig-Holstein in Zusammenarbeit mit den Media Docks im Rahmen der Nordischen Filmtage. Mit einem vielfältigen Programm von kurzen Studentenfällen, Werken von Hochschulabsolventen und Videos aus Seminarprojekten bietet das Filmforum Schleswig-Holstein in einer Sonderveranstaltung jüngeren Filmemachern die Möglichkeit, ihre Werke zu präsentieren. Einen Abend lang wird das Filmforum in den Räumen der Media Docks, vor der idyllischen Hafenkulisse der Hansestadt, zu Gast sein.

Angst und Socken, die sich im Schlaf des Bewusstseins bemächtigen, zeigt beispielsweise Ranjan Shetty im Beitrag „Solitude Dreams“, für den der Absolvent der Lübecker ISNM in Indien den Nokia Mobile Film Award 2007 erhielt. Der Kurzkrimi „Doppelmord“, eine Produktion der Kunsthochschule für Medien Köln von Dana Linkiewicz, beschreibt, wie gefährlich es werden kann, alte, unverzehrte Geschichten aufzudecken. Neben weiteren studentischen Kurzfilmen wird die Muthesius Kunsthochschule aus Kiel mit einem Auswahlprogramm der diesjährigen Werke zu Gast sein. Aus Anlass des 100. Geburtstags der Muthesius Kunsthochschule drehte Lars Mehlfeld ein multiples Interview, das seine Kommilitonen und Professoren zu Wort kommen lässt. Nils-Holger Schomann, Dozent für Videogestaltung an der ISNM, wird als Moderator durch den Abend führen.

Fr 02. Nov.

20.00 h - Media Docks